
 

 
 
Beretning 2020 – Friluftsrådet 
Ulrik Holm 
 

Kreds 1 Himmerland ‐ Aalborg 

Der har i årets løb blevet afholdt 4 online møder. Hvor der er blevet behandlet mange 
forskellige emner. Lige fra MTB-kørsel i Lundby Bakker og Poulstrup Sø og indhegning af 
naturen, og nedlæggelse af markveje og stier. 

Jeg vil dog ikke komme ind på, alle de sager der er vendt i friluftsråd Himmerland-
Aalborg, det vi være for omfattende. Da friluftsrådet er en paraply organisation, er der 
selvsagt mange forskelligere interesser i organisationen. Og der med også mange 
interesser som skal nå sammen. 

Årsmødet blev holdet den 18. marts 2021 hvor vi sad forskellige steder og var online. 
Lars og mig sad i Sognehuset i Ranum.    

Til årsmødet var der indhentet et foredrag af Mette Mortensen (friluftvejleder, 
indehaver af virksomheden All-out) som var meget levende og inspirerende som kunne 
give andre lyst til at opleve naturen. 

Dette års årsmøde var der også valg til bestyrelsen. Herefter kom bestyrelsen for 
Himmerland-Aalborg til at se ud som følger:  

•  Karin Winther ((Formand 1/naturvejleder)  

•  Mette Arleth (Formand 2/DDS spejder)  

•  Birgitte Wilsted (DDS det danske spejderkorps og naturguide, Rebild)  

•  Lars Stoklund Pedersen (bestyrelsesmedlem) 

•  Helle Larsen (Jægerforbundet, Mariagerfjord) 

•  Jørgen Pedersen (Cyklistforbundet, Aalborg) 

•  Ulrik Holm (Jægerforbundet, Vesthimmerland) 

 

Med venlig hilsen  

Ulrik Holm 

 


